
 

ACTA DE LA SESSIÓ 
 
Acta de la sessió del Ple -roig del Camp. 
 
Núm de la sessió:  2014/5 (Expedient núm. SESSIONS PLE AJUNTAMENT 2014/5 ) 
Caràcter de la sessió:  Extraordinari 
Convocatòria:   6 de juny de 2014 
Data:    11 de juny de 2014 
Horari:    13:00 h.  13:45 h. 
Lloc:    Sala de cultura "Agustí Sardà" 
 
  
Sr. Ferran Pellicer Roca, alcalde  president AME-AM 
 
Sr. Antoni Vernet Asensio, regidor AME-AM 
Sr. Vicente Pérez Mula, regidor AME-AM 
Sr. Francisco Chamizo Quesada, regidor CIU 
Sr. Manuel Andreu Ruiz, regidor CIU 
Sr. Josep M. Aragonès Roca, regidor FIC 
Sr. Andreu Chaparro Medina, regidor FIC 
Sr. Fermín Díaz Durán, regidor PP 
Sr. Juan Gallardo Algueró, regidor PP 
Sr. Josep M. Gairal Martí, regidor VX+ 
Sra. Elvira Montagud Pérez, regidor VX+ 
Sr. Fran Morancho López, regidor PSC PM 
Sra. Yolanda Pérez Díaz, regidora PSC-PM 
Sra. Rosa Escoda Cedó, regidora PSC-PM 
Sr. Pedro Muñoz Espinosa, regidor PSC-PM 
Sr. Eduard Planes Anguera, regidor PSC-PM 
 
 
Octavi Anguera Ortiga, Secretari accidental 
Anna Cartañà Beltran, tècnic serveis econòmics  
 

-hi: 
Sra. Rosa Tejero Sánchez, regidora PSC-PM  
 
 

 
 
Sr. Alcalde: Bon dia a tothom. Donaríem començament a la sessió extraordinària del Ple de 

 

 
1. 2014/1671 Aprovar, si s'escau, les Bases Reguladores per a l'ús de la Base Nàutica de Miami 

Platja 
 
Sr. Secretari: 

proveïda aquesta reunió. 
 



 

Sr. Alcalde: Algun comentari a fer? Doncs passaríem a la votació. Vots a favor. Abstencions. Quedaria 
el punt aprovat. 
 

:              

Expedient número:                             secretaria general/ serveis interns/ turisme/nf/ 42 /2014 

Tràmit:                                                  Ordinari 

  

Fets 

1. Vist el conveni de col.laboració interadministrativa entre el Patronat de Turisme de Salou, el 

Patronat de Turisme de Cambril

-roig 

-roig del Camp en la seva 

sessió del  2

Costa Daurada. 

2. 

 

3. - 

tivitats que 

 

4. -

Cala dels Àngels  da Base 

Nàutica Miami Platja. 

5. 

coordinació i control de la Base Nàutica de Miami Platja. 

6. Vist que la Regidoria de Turisme té entre les seves actuacions continuar promocionant el Turisme 

Nàutic al municipi. 

7. Vist el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Interns de data 6 de juny de 2014. 

 

Fonaments de dret 

1.  

2. t Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 

Catalunya. 

3.  

 
-AM; FIC; PP; VX+ i CIU) i 5 

abstencions (grup municipal: PSC-PM) acorda: 

1.  

2. Comunicar el present acord als interessats.  

3. -

acord q  

  

Peu de Recurs 

  



 

Contra la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar recurs contenciós 

administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el termini de dos mesos a 

comptar des del dia següent de la seva notificació. Alternativament i de forma potestativa, es pot 

comptar des del dia següent de la seva notificació. 
  

BASES REGULADORES 

 

 

1. OBJECTE DE LES BASES 

 

de la Base Nàutica de Miami Platja. 

 

La Base Nàutica de Miami Platja és un equipament municipal que està destinat per a donar suport 

 

 

La Base Nàutica de Miami Platja esta instal.lada a la Cala dels Àngels de Miami Platja, i presenta 

una estructura rectangular de 65m2, dividits en 6 dependències: 

 

- 

4,30m. 

- Aula. Espai destinat a poder impartir classes teòriques. 3 x 3,40 m. 

- Magatzem. Espai destinat a 

 

- Vestuari. Espai destinat per als usuaris principalment per a poder canviar-se i dutxar-se dins 

les instal·lacions. 3,10 x 3m. 

- Servei. Pica i lavabo. 1.95 x 3m. 

- Oficina atenció al visitant. Espai destinat per a la gestió i atenció al visitant. 3.40 x 3m. 

- 

poder deixar-hi material de dimensions més grans. 

 

A m -roig del Camp pugui assignar a 

Estació Nàutica Costa Daurada 

 

 

 

Subdirección General de Gestión Integrada del Dominio Público Marítimo Terrestre  C-1016 

JM/dg per una ocupació de 80,03m2  de béns de domini públic marítimo-terrestre per a la 

publicat al B.O.E de 19 de novembre de 1985, amb modificacions a la Llei 22/1988 de 28 de juliol, 

de Costes, informant favorablement pel Servei Jurídic amb data de 2 de juny de 1989.  

 



 

-

ica. 

 

Aquestes bases reguladores es creen bàsicament per a poder oferir les instal·lacions a les 

juny  30 de setembre). 

 

2. ÚS DELS ESPAIS 

 

ndències, instal·lacions, mobiliari, material i dotacions de la Base Nàutica de 

stableixi 

-roig del Camp. 

 

-roig del Camp, i que estan subjectes a una autorització 

a Administració Local, han de tenir una finalitat esportiva  nàutica, que es 

 

 

finali

Mont-roig del Camp. 

 

cessió. 

 

No està permès el consum de begudes alcohòliques, ni tabac a la instal·lació, ni emmagatzemar 

objectes ni productes susceptibles de produir combustió o explosió. 

 

Resta totalment prohibit retolar la Base Nàutica de Miami Platja sense la prèvia autorització per 

ió. 

 

per a pernoctar-  

 

-roig del Camp podrà exercir en qualsevol moment la seva potestat de 

tutela i inspecció, adoptant les decisions que li siguin necessàries, prèvia audiència a les persones 

responsables designades. 

 

3. ÚS DEL MATERIAL 

 

-roig del Camp cedeix als beneficiaris de la Base 



 

 

 

 

 nàutica, que es consideri 

 

 

 

-roig del Camp. 

 

La Base Nàutica de Miami Platja disposa del següent material, que es cedeix en perfectes 

 

 

condicions que han estat lliurades. En el supòsit cas que no -roig 

del Camp es reserva el dret de fer ús de la fiança dipositada. 

 

4.  

 

-roig del Camp és el titular de la Base Nàutica de Miami Platja, i per tant, 

 

 

requerirà la designació de la persona o persones responsables de la seva cura i manteniment, que 

 

 

manera que asseguri el bon funcionament de la mateixa i del servei que 

 

 

equipaments inventariats que ofereix la mateixa. Tenen dret a trobar en òptimes condicions de 

salubritat i higiene els espais i dependències i equipaments de la instal·lació municipal. 

 

La Base Nàutica de Miami Platja ha de disposar de fulls de reclamació oficials per a les persones 

usuàries finals que així ho sol·licitin. 

 

5. REQUISITS A COMPLIR PELS BENEFICIARIS 

 

període de concessió, hauran de presentar un document de coordinació, a tals efectes, només 

s



 

r la plena representació de tots 

-

Nàutica de Miami Platja. 

 

Els benefi

oportuns es comunica expressament que no estan exempts del règim empresarial general i han 

de complir les disposicions vigents en matèria fiscal, administrativa, laboral, de seguretat social i 

el compliment a requeriment municipal. 

 

mateixa. 

 

tica de Miami Platja gestionaran i sol·licitaran les 

compliment de la llei i les normes explícites sobre seguretat, segons requeriments realitzats per 

les 

i/o obligatorietat dels serveis de vigilància i/o primers auxilis. 

 

-

turística es reserva el dret de col·laborar mútuament amb el/s beneficiari/s de la Base Nàutica per 

a promocionar-

manera recíproca per ambdues parts i/o tres si hi col·labora  

 

6. DOCUMENTACIÓ A PRESENTAR 

 

-roig del Camp, còpia de 

la següent documentació: 

 

-  

- 

durà a terme a la instal·lació. 

-  

 

7. FORMA I TERMINI DE PRESENTACIÓ 

 

El Beneficiari no podrà fer ús de ple dret de les instal·lacions de la Base Nàutica fins que 

-roig del Camp així ho dictamini favorablement. 

 



 

El termini de presentació de la documentació requerida es determinarà, fixarà i comunicarà 

mitjançant acord de la Junta de Govern Local. 

 

8. CRITERIS DE VALORACIÓ 

 

-roig del Camp proposarà la candidatura que 

 

 

 

 

ca de Miami Platja es determinarà per la 

regidoria delegada en matèria de Turisme. 

 

avantatge o reserva per a anys o usos posteriors a la seva finalització.  

 

L

 

 

competent per iniciar els procediments sancionadors i imposar les sancionadors corresponents. 

 

9. OBLIGACIONS DELS BENEFICIARIS 

 

aquestes bases reguladores. 

 

Els benefici

 

 

sense ànim de lucre, queden exempts del pagament de qualsevol tipus de tribut o taxa. 

 

-

nca de 

 

 

Si els danys o deterioraments de les instal·lacions no poguessin ser coberts amb la fiança 

constituïda, aquesta  

 



 

La fiança es retornarà en el termini màxim de 30 dies des del moment en que interessi la 

devolució, una vegada comprovat pels serveis municipals que les instal·lacions i equipament de la 

 

 

eixes, amb una anticipació no inferior a 15 dies, 

-se amb caràcter extraordinari, el qual haurà de ser 

expressament autoritzat. 

 

-se prèviament al departament 

-roig del Camp delegat per assumir el seguiment i gestió de la cessió 

 

 

En paràmetres generals es regulen els següents àmbits de professionalitat,  convivència, 

coordinació i respecte: 

 

 Respectar els  

 Mantenir els espais en les mateixes condicions en que han estat trobades abans de la 

 

  

 A tota publicitat o document referent a les activitats que es duguin a terme a la Base 

-roig 

del Camp, o en el seu defecte la col·laboració de Mont-roig Miami Turisme, mitjançant la 

tip oficial. 

 Seguir les indicacions del personal municipal responsable de la instal·lació. 

 Abonar les taxes i tributs municipals que es puguin derivar. 

 

concedit. 

  

 Fer-se responsable dels danys que els assistents a les activitats puguin ocasionar als béns, 

instal·lacions, infraestructures o a terceres persones. 

 No manipular els equipaments municipals de la instal·lació. 

 

10.  

 

-

instal·lacions de la Base Nàutica automàticament amb la finalització de la concessió, per 

els paràmetres regulats a les presents bases de forma immediata o quan 

sulta 

 

 

ANNEX 1 

 



 

 

 

 

 

Període 1 setmana 15 dies 1 mes 
Estiu 

 

Lloguer     

Fiança     

 
 

 
2. 2014/1674 Aprovar, si escau, la proposta de l'expedient de modificació de crèdits número 

5/2014, concessió de  crèdits extraordinaris i suplement de crèdits  finançats amb  majors 
ingressos i anul·lacions o baixes de crèdits. 
 

Sr. Secretari: úm.  5/2014 de 
concessió de crèdits extraordinaris i suplement de crèdits finançats a majors ingressos i anul·lacions a 
baixes de crèdits.  

 
Sr. Gallardo: Sí, gràcies, Sr. Secretari. El punt aquest, en primer lloc esmentar que té un petit error de 
transcripció. Al full on surt el resum i es parla de crèdit extraordinari, 1,005,300, el suplement de crèdit 
és 14,400, no 19,700; ho dic perquè si no no quadra, està mal transcrit el sumatori. Bé, per altra banda 
és un expedient de modificació de crèdits amb el qual la part més important és contractar manllevar 

-les a platges, per temes que es van 
comentar a bastament a la Comissió Informativa. Pel que fa la partida de major importància, el millor, 
simplement esmentar-

tot i que manté, 
persisteixen els problemes de liquiditat, i per tant no es pot fer amb fons propis, tresoreria de la 
pròpia casa, és anar a buscar al mercat de crèdit, a la banca, una operació de fins a un milió, 
repeteixo, amb unes condicions de termini 
està marcant el mercat, que esperem que amb les darreres mesures establertes pel Banc Central 

contrapartida, aquesta operació de crèdit vostès saben que algun dels equipaments que seran 
, comentarà, comportarà, comporta que té 

aquesta subvenció, de tal manera que aquesta operació creditícia resta indissolublement lligada a la 

serveis de catalunya. Des del punt de vista econòmic aquesta és la informació que podríem donar i en 

crèdit. Gràcies.  
 

Sr. Pérez: [castellà] Sí, gracias. Bueno, yo lo que quería explicar es que, la mejora que se hace en la 
instalación deportiva de Miami es un proyecto que se inicia en el 2009, es decir, el antiguo consistorio 
ya empezó a trabajar sobre la problemática que tenía ese pabellón porque es un hecho evidente de 
que había unos servicios que no cumplían. Teníamos un pabellón en el cual no hay vestuarios y lo que 
hace el Ayuntamiento, empiezan a trabajar los servicios técnicos en ese pabellón y lo que se hace, por 



 

los motivos que en su día tomó el equipo de gobierno anterior, es dejarlo un poco aparcado. 
Nosotros lo organizamos porque entendemos de que cuando llegan para pedir subvenciones al 
PUOSC lo que hacemos es redactar un proyecto en el cual se tienen que modificar IVAs, se tienen 
que modificar importes y cuadrar cantidades, y lo que hacemos es presentarlo. Presentamos un 
proyecto con unas mejoras. Una es evidente, que es la reparación de los vestuarios que no están, que 
llevan seis o siete, u ocho años reparados, y entendemos de que igual que reparamos otras cosas 
como instalaciones municipales, lo que hacemos es reparar unas instalaciones municipales que en su 
día el anterior equipo de gobierno pues también lo entendió así, lo que pasa que bueno, supongo 
que cogería otras preferencias. Dicho eso, lo que hacemos es un proyecto, lo actualizamos y lo 
presentamos. Nos lo conceden, es cierto que hay un poco de rapidez en ejecutarse el proyecto, pero 
todos ustedes saben que a veces los plazos de subvenciones tienen una fecha de caducidad y no es 
fácil redactar un proyecto y ajustarlo para que entre dentro de plazo, porque te avisan con poco 
margen de maniobra. Los servicios técnicos municipales son los que tenemos y lo que hacemos es 
sobretodo reparar unas instalaciones que llevan durante mucho tiempo sin funcionamiento, y lo que 
hacemos es repararlas. También lo que se comenta es que... tanto el pabellón de Mont-roig del 
Camp, tiene un problema de una cubierta que lleva 30 o 35 años, que tampoco se hace nada. Tiene 
un problema de uralita, se tiene que hacer un estudio, se tiene que sacar. Se repara. En ese crédito 
que se pedirá lo que se hace es reparar las instalaciones deportivas del municipio, tanto el pabellón 
de Miami como el pabellón de Mont-roig del Camp, empezando por la cubierta, que tiene un 
problema de goteras, y unos vestuarios que también están, pues... como el tiempo ha transcurrido, 
pues también lo que están es un poco en mal estado. Esto es lo que hace este equipo de gobierno. 
Lo único que intenta es empezar por reparar algo que está sinceramente, durante seis o siete años, yo 
creo que ya le toca repararlo. Y más a más cuando está subvencionado por el PUOSC, como ha dicho 

valoraciones, entiendo, que tenga que hacer, pero este es el fin. El fin al reparar unas instalaciones 
que la gente del municipi pueda disfrutar de ellas. Nada más. [/castellà] 

 
Sr. Alcalde: Algun comentari a fer?  

 
Sr. Chamizo: Bé. Es sent? Sí. Bé, des del nostre grup municipal hem de fer el següent comentari o 

no 

damunt de la taula, el plantejament inicial no era destinar un milió vuit-cents mil a Miami i dos-cents 
mil a la coberta que ha dit el Sr. Pérez a Mont-roig del Camp. El projecte inicial era destinar 1 milió 

200

r el pavelló, però no estàvem 

aquella infraestructura quan hi ha necessitats més urgents al municipi, ho ha dit vostè. Al poliesportiu 
de Miami la coberta està molt malament, el terra està molt malament, els sòcols estan molt malament. 
La Casa de Cultura, segons el PAM o el PUOSC que vam demanar, hi havia unes deficiències que 

Govern una 
ament del poliesportiu de Mont-roig del Camp, uns 450,000, més o menys, euros; 

clavegueram 
[Inintel·ligible, 0:09:09.5] també... O sigui que, el plantejament inicial vam pensar que no era el 
correcte, i no era correcte a part de tot això perquè no hi havia hagut el debat suficient per arribar a 
un acord. Què passa? Després que es va deixar el punt sobre la taula de les comissions informatives 
vam arribar a la segona Comissió Informativa, en la que ja havíem canviat el discurs, que és aquest 
que diu vostè, de fer la coberta al poliesportiu de Mont-r



 

estan treballant en el projecte perquè vosaltres vau aprovar en junta de Govern ja un pressupost de 

començat la casa per la teulada. És a dir, podríem haver esperat, podríem haver-ho debatut, quins 

discutir-ho. I veure aquests diners on es podien destinar. Lògicament el projecte, com molt bé ha dit 

de fer el poliesportiu aquest, el poliesportiu aquest, enllumenat, Casa de Cultura, és a dir, tancat. 
Perquè tal i com està avui en dia ja sabem que el que puja a cinc-cents, després puja a  set-cents. Ho 

 ha diners per acabar-

més beneficiosa pel municipi. És a dir, no sé si hi ha hagut un Pla de viabilitat per la gent que hi anirà 
a fer ús de la part de dalt, de la part nova del poliesportiu. És a dir, jo entenc que ara són eleccions i 

 perfectament, jo faria el mateix, però jo crec que a dia 

 nosaltres no 

molt. Amb bon criteri vau escollir agafar tota la subvenció i no destinar el 50% que va dir la Generalitat 
en 

tat el tema, i jo crec que avui en dia, abans ho 
dèiem, al municipi tenim més de mil persones aturades, és a dir, a part de tota la relació de coses 
urgents que es podrien fer, doncs es podria haver parlat una mica i entre tots haver fet un arranjament 
bo en el que sortís beneficiat el municipi.  

 
Sr- Andreu: Bé, jo volia fer [Inintel·ligible, 0:13:03.1] paraules. Ratificar, una mica, el que ha dit el meu 

en un projecte inicial que havíem dit que era per arreglar uns lavabos o un poliesportiu que està 

deixar clar que això és prioritari, i [Inintel·ligible, 0:13:31.6] Mont-roig del Camp també, però el que 

segurament serà un milió vuit-
començat a 
vostès un projecte que sigui acurat, que sigui ajustable, que sigui raonable i nosaltres el recolzarem 

projecte que hem presentat, que hi 
Gràcies 

 
Sr. Pérez: [castellà] Es curioso... es curioso que las prioridades que para usted por ejemplo un 
pabellón, en el cual, repito, no puede entrar la gente cuando... yo no sé si hace deporte, me consta 
que sí. Cuando uno acaba de hacer una actividad deportiva y no se pueda duchar, y para usted no sea 
prioritario... Sin embargo, en el Casc Antic de Mont-roig del Camp... déjeme que acabe de hablar. Sin 
embargo, en el Casc Antic de Mont-roig del Camp, que este antiguo Consistorio se gastó 1 millón y 
pico o 3 millones de euros, y eso sí que tiene una prioridad y ustedes no dicen nada. Para eso sí que 
usted lo ve bien. Se lo digo porque las prioridades las marca cada equipo de gobierno, y aquí, de 
necesidades, tenemos muchas. Tenemos muchas calles por asfaltar, tenemos muchas... zonas sin 
alumbrar, muchas zonas de alcanterillado, mucho asfaltado, pero la realidad, a día de hoy, es que hay 
un pabellón que si tuviéramos otro seguramente estaría cerrado, seguramente debería de estar 
cerrado, porque tenemos un problema con la gente que va allí a hacer deporte. Nada más. Le insisto, 
es un proyecto que se inició en el 2009, que el equipo de gobierno anterior, por los motivos que 



 

fuera, por los motivos que fuera, lo paró. Nosotros, lo que hemos hecho, agilizarlo con rapidez por un 
tema de subvención que hemos conseguido. [diverses veus, Inintel·ligible] [/castellà] 
 
Sr. Andreu:: Ya que me da por aludido hemos dicho que para nosotros es prioritari... [diverses veus, 
Inintel·ligible] Ara, el que no és prioritari és una cosa que vostè no ha comentat en cap moment, que 
és un alt

o toca això, perquè la gent 

igui, i la gent no aguanta.  
 

Intervenció: [en off, Inintel·ligible]  
 
Sr. Pérez: [castellà] No, seguro, porque también hubiera estado en contra, seguro. Como tiene otras 
necesidades también iba a votar en contra. [/castellà] 

 
Sr. Chamizo: No, ara no estem parlant de si haguéssim votat en contra, que no. és una cosa que 

el que sigui a 

aprovar, quan es va sol·licitar. Sí 
 

 
Sr. Pérez: [castellà] Yo solamente se lo digo por el tema de prioridades que usted marca. Que unos 
marcan unas prioridades y otros marcan otras. Nada más. [/castellà] 

 
Sr. Alcalde: Jo voldria fer un aclariment a la intervenció que han fet vostès. És veritat que fa un mes, a 

dema

Avui podrem dir el que vulguem aquí, i cadascú expressarà 
democràcia, però avui, el que aporta aquest Equip de Govern a aquest Plenari és la proposta de fer 

800,00 berta del Poliesportiu de Mont-roig del Camp. Aquests són els que avui 

dir, que en el seu moment, del que vostès diuen que nosaltres hauríem de recollir i tornar-ho a 
debatre, doncs evidentment que hem recollit i hem escoltat, i crec que avui aquest Equip de Govern 

-cadascú votarà i decidirà el que cregui que 
hagi de votar- és, i torno a repetir, demanar un crèdit per poder executar aquestes dues obres que 

berta del poliesportiu de Mont-roig del Camp. I perdoni 
que faci així, però és la realitat.  

 
Sr. Morancho:  

 
Sr. Aragonès: Jo creia que després de la votació faríem el posicionament de vot. 

 
Sr. Morancho: aria. Normalment... hem estat tres anys parlant sols i ara que tenim una 
mica de debat a nosaltres ens agrada molt.  Si no li sap greu. 

 



 

Sr. Aragonès: No, no gens. Quasi que el de la dreta el tinc més a prop, potser. Veus com sí. Gràcies, 
Ferran. perdona. 
suplements de crèdit i aquesta partida del milió. I no entrarem massa en el debat de si era més 

ls que estem avui a 

Nosaltres votarem en contra perquè volem votar en coherència amb el programa que portàvem el 
2011. I també hi votarem en contra en base al pacte de Govern que vam firmar el 27 de maig del 2011. 

ltres votem 
en contra per ser coherents amb el nostre propi programa i amb el pacte de Govern que vam signar, 

acabat, Ferran. Ja ho saps. 
 

Sr. Alcalde: Endavant. 
 

Sr. Aragonès: No li contestes tu aquí. 
 
Sr. Alcalde: Casualitats de la vida. 

 
Sr. Morancho: 

quelcom que nosaltres, e

anys. I han discutit. Uns ja van marxar abans, estaven en contra... és la primera decisió. La resta que 
han estat fent ve donat del darrere, tot. I aquesta és la primera decisió important que han de prendre, 
i no han pogut prendre la decisió. i aquest és el Govern que hem tingut durant aquests tres anys. El 

gafa molt bé que han deixat la junta, no sé què, tot el que vostè vulguin, 
però aquesta és la primera decisió important que han de prendre. Sr. Aragonès, a la Junta de Govern 
del 2011 vostès van votar a favor de canviar el PUOSC. A quina destinació? Cap a 
poliesportiu. No sé si hi seria o no hi seria al seu programa de Govern. No sé si és coherent o no... 

-
vostè va donar el seu consentiment... el vostre grup va donar el vostre consentiment perquè això es 
fes. Nosaltres ja els vam dir que no ens semblava bé destinar aquests diners a arranjar una instal·lació, 
creiem que són molts diners. És un pedaç més. Nosaltres, és que a Miami estem acostumats ja quan 
governen segons quins grups, pedaç, i pedaç,  i pedaç, i pedaç. No... es fa el no. Riu asfàltic, 

volen fer una altra vegada el mateix, 
poliesportiu nou. Clar, facin un poliesportiu nou. A Salou, fa quatre dies, van inaugurar-ne un i va 

? Perquè 
sí, perquè ens ho mereixem. Sí, regidors de Miami, ens ho mereixem, ja ens toca, aquest està vell. 

 perquè està millor a Hospitalet. Al poliesportiu perquè 

mereixem, no. Anem a fer un pedaç. Un altre pedaç. Doncs no. Facin un poliesportiu nou. Facin un 
canvi de destinació del PUOSC, que es pot fer, que és factible, i comencin a treballar en un 

hem de tenir. Tindrem una instal·lació per a les 12,000 persones que viuen a Miami. Clar. De vegades 
-r

-ne 
un de  nou per

-los i ja no entrem en si 



 

Modificació del PUOSC i projecte nou de poliesportiu a Miami. I per què no? Els sembla bé? Mira, ya 
tengo uno. Qui més? 

 
Intervenció: [en off, Inintel·ligible] 

 
Sr. Morancho: 
un punt en el qual els demanem que facin la modificació del PUOSC i destinin aquests diners a 
construir un poliesportiu nou a Miami. Ja. Ja ho sé que això no ho farà. Ja sé que això no ho farà, i 
menys vostè, que vostè és el que sempre ha fet les cosetes justetes i per passar, i hosti, és que ja està 
bé de... Nosaltres, no sé, crec que la gent de Miami ens mereixem... el mínim, escolti, és que tampoc 

és 
repeteixo, és la primera decisió en inversions que en tots aquests tres anys han de prendre, seria la 
primera cosa que finalment acabaran fent per iniciati

previst perquè és molt complicat fer contents a tants grups i amb tantes diferències. Hi ha unes 
prioritats di  

 
Sr. Pérez: [castellà] Bueno, yo creo que la gente ya tomará lectura de lo que tenga que tomar. Tú 
dices de hacer un pabellón nuevo. Como siempre vamos a lo grande. Un pabellón nuevo, ese lo 
tiramos, hacemos otro... La realidad es que está como está y lo que entendemos, que es una instancia 
municipal que se va a quedar 2, 3 o 4, porque esa modificación que tú dices se tiene que hacer, se 
tiene que hacer una modificación, o tirar ese y hacer otro. Presupuestos [Inintel·ligible, 0:27:27.9] 

lo que va a pasar es que se va a quedar es que se va a quedar los pabellones, seguramente, sin 
reparar. La gente que sigue sufriendo que no se pueda duchar se va a seguir duchando. Como dice el 
Sr. Chamizo, según él esto es campaña electoral. Yo no sé si es campaña. Yo entiendo que haya 
gente que a lo mejor pueda votar en contra pues porque interesa que la gente no haga nada. Lo 
entiendo. No lo entiendo porque no soy de esa manera de pensar. Yo entiendo que cuando una cosa 
se... que es para mejorar las instalaciones municipales, creo yo que se debería hacer. Como le he 
dicho a él los criterios pueden ser los que quiera y los que diga, que yo no critico lo que han hecho 
anteriormente. Lo único que digo es que nosotros lo que hemos intentado es reparar algo, lo vuelvo a 
repetir, que está sin funcionar, nada más, que se va a quedar sin funcionar, que la gente que vive en el 
campo de fútbol va a seguir sufriendo cuando echen... las ventanillas cerradas. Que la gente que 
sigue haciendo instalaciones deportivas se tendrá que ir a ducharse a su casa, y cuando entren a las 
próximas elecciones y mande quien mande y hagamos un [Inintel·ligible, 0:28:38.1] que entonces sí 
estaremos saneados y habrá cambiado la economía de este país, y tendremos para hacer no un 
pabellón, no, haremos seis pabellones con una macrozona deportiva, y echaremos allí, pues yo qué 

la obra pues igual. La gente que se siga cogiendo su toallita y que se siga yendo a su casa. Esa es la 
realidad. Esa es la realidad. Podemos hacer modificaciones de POUM, de servicios, de 
equipamientos, pero la realidad es que al día de hoy un pabellón que lleva siete o seis años roto,  
todavía no se ha hecho nada. Le hemos tenido que poner un toldo porque da vergüenza entrar ahí. 
Esa es la imagen que damos. Interiormente de que pongamos calles sin asfaltar o no, que eso es una 
herencia que sí es cierto que hemos cogido todos los que estamos aquí, esa no es una herencia que 
hemos cogido, eso se tenía que haber hecho, eso se tenía que haber hecho. Antes de muchas cosas. 
Antes de muchas cosas. Lo que pasa es que se cogieron otros criterios. Que yo no los pongo en 
duda, porque era una decisión que estaba y se tenía que hacer. Pero a día de hoy la realidad es que 
ese pabellón se va a quedar sin lavabos. Y la cubierta de Mont-roig del Camp es cierto que necesita 
una mejora. Pero la cubierta está. La cubierta de Mont-roig del Camp necesita, pero la cubierta está. 



 

Y la gente  podrá seguir celebrándose sus fiestas, y sigue habiendo sus lavabos, malos, con 30 años, 
pero están los lavabos. En Miami no hay lavabos. No hay vestuarios. Y tenemos un pabellón que es 
municipal y está hecho. Aquí se puede decir que cogemos, lo tiramos, lo cortamos, y lo hacemos 
nuevo, y hacemos un presupuesto... perdone que le diga, lo invito otra vez a qué en el próximo pleno 

lo hacemos en el campo de fútbol tendremos que hacer un campo de fútbol nuevo. ¿O no vale tirarlo 
el pabellón? Bueno. 

 
Sr. Morancho: Simplemente, es que claro, te has dirigido a mi todo el rato. Y además con una energía 
increíble. Tienes aquí a tus compañeros del equipo del gobierno... 

 
Sr. Pérez: Es mi carácter. No, pero mis compañeros de gobierno, sabes lo que les pasa, que yo 
entiendo a muchos compañeros de gobierno, porque desgraciadamente tenemos un problema de 
términos. Y ahí es donde creo que radica el problema. Pero tú no tienes ese problema, creo. 

 
Sr. Morancho: No, yo no tengo ningún problema en ese sentido, ¿de acuerdo?, y lo demostré cuando 
fui alcalde, yo no tenía problemas de invertir en un sitio o en otro. Pero tú sí que tienes un problema y 
me estás a mi pasándome las pelotas a mí, como si yo tuviese que tomar la decisión aquí de 
rehabilitar el pabellón este. No, perdona. Habla con el Sr. Aragonès y con el Sr. Chaparro, perdona, y 
escucha, convéncelos a ellos. Si los convences a ellos ya tienes bastante. Mi argumento, escucha, es 
uno más. A partir de aquí me parece muy bien que vuelvas a recordar todas las cosas que hicimos. Ya 
lo he dicho más veces, si puedo y si tengo ocasión lo volveré a hacer, porque creo que es lo que se 
merece nuestro pueblo, y este. Con el Casc Antic, es lo mínimo que se merece. Creo que se lo 
merece. Por lo tanto, volveré a hacerlo. No soy persona de chapuzas, soy persona que me gustan las 
cosas bien hechas. Pues mira, es un defecto que tengo. Pero considero que la población se lo 
merece, también. ¿De acuerdo? Por lo tanto, es una propuesta la nuestra. A  mi, si en su momento me 

mí no me tienes de convencer, tienes de convencer a tus compañeros del equipo de gobierno. Y por 
otro lado, a mí no me digas que nosotros hicimos dejadez, que nosotros en el 2009 ya hicimos una 
valoración. Claro. La decisión que tomamos espera, pasan las elecciones y empezamos a afrontar este 
problema. Pero claro, en ningún momento nosotros tuvimos encima de la mesa una valoración de 

200 o 300 en aquel momento. ¿Lo que ha pasado entre medio?, no lo sé. Tampoco cuestiono que sea 
800, es que no lo cuestiono porque yo no soy técnico. Ahora, esa es la valoración que teníamos 

tampoco cuestiono que sean ocho cientos, es que no lo cuestiono, porque yo no soy técnico. Ahora, 

Tico, a mí, vamos, a nuestro grupo, no nos tienes de convencer. Yo creo que lo que tienes de 
convencer... Ya, ya lo sé, pero claro, lo que tienes de convencer... al pacto que hicisteis, que fue un 
pacto, pues bueno, ahí ya ha salido el papel, ¿y ahora qué pasa?, pues bueno, pasa que no os ponéis 
de acuerdo. Claro. Y esta es la primera. Porque ahora claro, a partir de aquí, la siguiente decisión 
pues estaremos igual, y al final pasará el año y no podréis inaugurar ninguna obra, y si no inauguráis 
ninguna obra, pues como decía el Sr. Chamizo, pues será un problema, y al final aplicásteis el plan de 
saneamiento que más o menos ya estaba enfocado y habéis ido haciendo, pues estupendo. Gracias. 
[/castellà] 

 
Sr. Chamizo: No, només comentar-li que nosaltres sí que estem a favor d

 
 



 

Sr. Alcalde: ns. Vots en contra. Doncs 
quedaria el punt no aprovat. 
 

 Modificació de crèdits núm.5/2014 per concessió de crèdits 
extraordinaris i suplements de crèdits  finançats amb baixes o 
anul·lacions i majors ingressos 

Núm. Expedient:  25/2014  Serveis Econòmics/Hisenda   
Tràmit: Ordinari  
 
 
Fets  
1. Davant la necessitat urgent i inajornable de realitzar les despeses que es detallen, que no es poden 

 
 
2.   El  22 de crèdits extraordinaris 

 
 
3.   ts número 5/2014, que ha 

ingressos  del pressupost vigent no compromeses amb destinació a dotar de crèdit suficient a 
determinades despeses relacionades en el quadre de sota. 

 
4.   Estimant que existeixen determinades partides del pressupost de despeses que poden ser 

anul·lades. 
 
5.    
 
6.   Sent coincidents els imports de la modificació de crèdit proposada i del recurs financer que ha de 

 
 
7. Vist el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Interns de data 6 de juny de 2014. 
 
Fonaments de dret  
1.  Els 

text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 
2.  el 

capítol I, del títol VI, de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes locals, en 
matèria de pressupostos. 

3.  
Sostenibilitat Financera. 

4.  

Aplicació a les Entitats Locals. 
5.  Els articles 22.2.e) de la  
6.  

entitats locals. 
7.  Resolució de 14 de setembre de 2009, de la Direcció General de Coordinació Financera amb les 

Comunitats Autònomes i amb les Entitats Locals, per les quals es Dicten Mesures per al 

Pressupostos de les Entitats Locals. 
 



 

Ajuntament, amb 7 vots a favor (grups municipals: AME-AM; PP; VX+) i 9 vots en contra 
(grups municipals: FIC; PSC-  
1. La proposta de modificació de  crèdits extraordinaris i suplement de crèdits finançat amb baixes i 

ltres partides i majors ingressos, per a la realització de la despesa proposada 
conforme al detall següent: 

 
  
 

Classe de modificació que ha de ser realitzada: 
 

      CRÈDITS EXTRAORDINARIS   

     

Org. Progr. Eco. Descripció Modificació 

134 34000 62200 
MILLORES I ARRANJAMENT EQUIPAMENTS 
ESPORTIUS DEL MUNICIPI 

1.000.000,00 

140 33705 62500 ATENCIÓ GENT GRAN, MOBILIARI 900,00 

141 32101 62500 ENSENY. PRIMARI, MOBILIARI 4.400,00 

      TOTAL EXTRAORDINARIS 1.005.300,00 

 

      SUPLEMENT DE CRÈDITS   

     

Org. Progr. Eco. Descripció Modificació 

170 17300 22714 
PLATGES, TREBALLS QUE REALITZEN ALTRES 
EMPRESES 

14.400,00 

      TOTAL EXTRAORDINARIS 14.400,00 

   TOTAL EXPEDIENT 1.019.700,00 

 
 
 Recurs financer. 
 
 Mitjans o recursos que han de finançar la modificació de crèdits: 

         BAIXES   

          

Org. Progr. Eco. Descripció Modificació 

140 33705 22605 ATENCIÓ GENT GRAN, DESPESES DIVERSES 900,00 

 141 32101  22605 ENSENYAMENT PRIMARIA, DESPESES DIVERSES  4.400,0 
100 17300 13100 PLATGES, PERSONAL LABORAL TEMPORAL  14.400,00 

      TOTAL BAIXES 19.700,00 

 
b) amb crèdits extraordinaris 

       CRÈDITS  EXTRAORDINARIS   

          

Org.  Eco. Descripció Modif. 



 

1  91300 
PRÈTECS A LLARG TERMINI DE FÒRA DEL 
SECTOR  

1.000.000,00 

      TOTAL CR. EXTRAORDINARIS 1.000.000,00 

 

          

      TOTAL FINANÇAMENT  1.019.700,00 

 
 
Per tant, a nivell de resum, 
 
 

 IMPORT 

Crèdits extraordinaris 1.005.300,00 

Suplement de crèdits 19.700,00 

 TOTAL AUGMENTS 1.019.700,00 

Recursos financers emprats:    

Baixes o anul·lacions 19.700,00 

Majors ingressos 1.000.000,00 

TOTAL FINANÇAMENT 1.019.700,00 

 
 
2. Exposar aquest acord al públic durant el termini reglamentari de quinze dies hàbils, mitjançant un 

Butlletí Oficial de la Província. En cas que no es presentin 
 

 
 

 
3. 2014/1675 Aprobar, si procede, adherirse a las mejoras de las condiciones financieras de las 

operaciones de endeudamiento suscritas con cargo al mecanismo de financiación para el pago a 
los proveedores de las Entidades Locales y a las condiciones exigibles. 
 

Sr. Secretari: -se a les millores de 

per al pagament per al pagament de proveïdors a les entitats locals i a les condicions exigibles. Hi ha 
un tema q  

 
Sra. Cartañà: 
va traient novetats, i implementa una sèrie de mecanismes i sobre la marxa, a m

Estat, o sigui, introdueixo això perquè sapigueu que el que ara us 

finançament pel pagament a proveïdors de les entitats locals. Doncs aquest butlletí el que diu és que 

en el període de carència en un any o rebaixa el tip



 

de 
Ahir vam estar a una jornada tractant aquests temes. Es considera que les interpretacions que són 

per altres actuacions que no siguin reduir deute comercial, reduir període mig de pagament i crec 
que alguna altra coseta en relació a aquests tres temes que sempre toquen. Llavors, què ens diuen?, 
que haure

 no es podria gastar aquest import, no 
-

ha aprovat el Ministeri a data 11 de juny del 2014. 
 
Sr. Gallardo: En resum. Com deia el propi punt...  
 
Intervenció: [en off, Inintel·ligible] 

 
Sr. Gallardo: Si puc parlar potser puc transmetre el que vol dir tot això. 
 
Sr. Andreu: [en off, Inintel·ligible] ... que que no 

assabentat de res, ja.  
 

Sr. Gallardo: 
seguint les directrius del Govern és alliberar recursos perquè els ajuntaments puguin anar més folgats. 
I perquè puguin anar més folgats significa, sobretot, perquè puguin complir el que mana la llei 

essupostària i sostenibilitat financera, que és complir amb els terminis de 

ir, però sí 

 en altra cosa. Això ha de quedar molt clar. No és un estalvi que 
pugui anar ni a despesa corrent ni a inversió; és simplement a pagar, a reposar tresoreria i a pagar 
més ràpidament als proveïdors, com és normal. Hi ha una llei que és llei orgànica, repeteixo, 

fonamentals en termes de mesurar aquests indicadors, sobretot la sostenibilitat financera, és pagar 
er reconèixer el deute i 30 dies per fer-lo efectiu. Per 

tant, el que haurem de fer és agafar aquests diners, aquests recursos, i destinar-los a pagar més 
ràpidament als proveïdors. Quines són les dues alternatives? Hi havia fins a tres alternatives. Una 
d asta 

vern els hi proposa, és la que proporciona un any 

fins a 
ens permet alliberar més liquiditat a curt termini, en els dos propers anys bàsicament, tot recuperant 
la Tresoreria de la casa i podent fer front als pagaments i escurçar període mig de pagament. 

sospit

oposa cap alternativa. És una 



 

proposta essencialment política, política de gestió, si vostès volen. Llavors, el Govern, el que els 
proposa, és anar a rescaba
període de pagament a hor

dit amb un llenguatge més o menys raonable implica. Gràcies. 
 

Sr. Alcalde: Algun comentari?  
 

Sr. Chamizo: Crec que ho ha entès perfectament. I tot resumint, lògicament tot aquest estalvi de 
380,000 anirà a reduir deute de pagament a proveïdors? 

 
Sr. Gallardo: Efectivament. El que anirà és... 

 
Sr. Chamizo: El Reial Decret no diu que pot anar a un altre lloc? 
 
Sr. Gallardo: 

paleta, els deutes que tinguem amb els proveïdors. No podem generar noves factures. No podem 
invertir ni fer despesa ordinària. Simplement el que hem de pagar més ràpidament a fi i efecte... això 

e les entitats 
locals, que cobrin més ràpid i la roda es pugui moure amb més rapidesa, però no es permet, perquè 
això sí que rau en tota la legislació aquesta, no es permet fer més despesa ni més inversió, ja que 
aquesta és la seva preocupació. 

 
Sr. Alcalde: Algun comentari? 
 
Sr. Morancho: I aquests diners aniran a un compte a part?  

 
Sr. Gallardo: No, no. Aniran a la Tresoreria de la casa. 

 
Sr. Morancho: Aniran a la bossa. 
 
Sr. Gallardo: A la Tresoreria de la casa. 

 
Sr. Morancho: Aniran a la bossa, eh? 

 
Sr. Gallardo: Sí, sí. 

 
Sr. Morancho: Com sempre, Sr. Aragonès. 

 
Sr. Gallardo: Sí. 

 
Sr. Morancho: O sigui, no agafen aquests diners, els posaran a un altre costat i els destinaran 
únicament per pagar això, sinó que aniran a la bossa comuna de la casa i a part
pagar. A pagar, a pagar. Però els permetrà, en certa manera, tenir liquiditat i en un moment donat 
avançar potser alguna cosa, no?, perquè clar, si va a la bossa no saps si és per alguna cosa o és per 
una altra.  

 
Sr. Gallardo: El que en

el que fa és pagar factures amb la rapidesa suficient com perquè aquest període mig de pagament 

intentar... i quins proveïdors hem de pagar? Als que tinguem més endarrerits, evidentment, perquè 



 

són els que ens han de baixar el ràtio, perquè cada trimestre vostès saben que aquí passem allò dels 

la liquiditat, i va a pagar factures. 
 

Sr. Morancho: I els permetrà... clar, si el fico per pagar f
aquests sí que li permetran fer obres. 

 
Sr. Gallardo: No, no. 

 
Sr. Morancho: No. 

 
Sr. Gallardo: No. Pagar factures que ja tinc.  

 
Sr. Morancho:  

 
Sr. Alcalde: Passaríem a la votació. Vots a favor. Abstencions. Quedaria el punt aprovat. i no havent-hi 
cap més punt es clou la sessió extraordinària. 
 
 
Identificación de expediente Mejoras de las condiciones financieras de las operaciones de 

endeudamiento del Mecanismo de pago a los proveedores 
(RDL 4/2012) 

Expediente 32/2014 -Hisenda/Intervención 
Trámite Ordinario   

 

Antecedentes 

 

En el BOE nº117 de 14 de mayo de 2014 se ha publicado la "Resolución de 13 de mayo de 2014, de la 

Secretaría General de Coordinación Autonómica y Local, por la que se da cumplimiento al Acuerdo 

de la Comisión Delegada del Gobierno para Asuntos Económicos, de 24 de abril de 2014, para la 

modificación de determinadas condiciones Financieras de las operaciones de endeudamiento 

suscritas con cargo al mecanismo de financiación para el pago a los Proveedores de la Entidades 

locales". 

 

El Gabinete de Prensa del Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas publica el acuerdo de 

la Comisión Nacional de la Administración Local de 24 de abril de 2014 en la que se indica que las 

entidades locales podrán beneficiarse de una rebaja de tipo y de un año adicional de carencia en los 

préstamos del Plan de Pago a Proveedores acogidos al RDL 4/ 2012. 

 

Las nuevas condiciones previstas se aplicarán, según la situación económica de las entidades locales 

en tres modalidades, a solicitud de las mismas cumpliendo las condiciones establecidas: 

 

1) Se amplía el periodo de carencia en 1 año más (es decir, pasa de 2 a 3) y se mantiene el actual 

período de amortización de 10 años; con una reducción  "intermedia" del tipo de interés en unos 131 

puntos básicos, a la que se descontará el posible coste de la intermediación bancaria por cambio de 

operativa y contratos. 

 



 

2) Reducción "máxima" del tipo de interés en unos 140 puntos básicos, manteniendo los actuales 

períodos de amortización y de carencia. 

 

3) En entidades locales con situación financiera negativa y endeudamiento elevado con el Fondo para 

la Financiación de Pagos a Proveedores (FFPP): Se amplía el período de amortización de 10 años a 20 

años y el plazo de carencia de 2 a 4 años. También se beneficiarán de una reducción de tipos de 

interés de unos 41 puntos básicos, a la que se descontará el posible coste de la intermediación 

bancaria por cambio de operativa y contratos. 

 

Los municipios que se benefician de esta medida, en cambio, deberán aplicar las condiciones ya 

contenidas en el RDL 8/2013, de 28 de junio, de reducción del gasto y de aumento de ingresos, 

debiendo aprobar planes de ajuste que recojan estas medidas. Además se establecen medidas de 

control de posibles impagos al FFPP y de posibles incumplimientos futuros de los planes de ajuste. 

 

En la página Web de la Oficina Virtual de Coordinación Financiera con las Entidades Locales aparece 

la siguiente publicación: 

 

La entidad local de Mont-roig del Camp puede solicitar acogerse a alguna de las siguientes medidas 

orientadas a mejorar las condiciones económico-financieras de las operaciones formalizadas en el 

marco de la primera fase del mecanismo de pago a proveedores del RDL 4 / 2012, de 24 de febrero: 

 

- Ampliación del periodo de carencia en 1 año, pero no la del período de amortización, con una 

resolución intermedia del diferencial aplicable sobre Euribor a 3 meses. 

- Reducción máxima del diferencial aplicable sobre el Euribor a 3 meses. 

 

Para poder acogerse a cualquiera de las dos medidas, se deberá cumplir por parte del Ayuntamiento 

las siguientes condiciones: 

 

1. La adhesión automática al Punto general de entrada de facturas electrónicas de la 

Administración General del Estado de acuerdo con lo previsto en la Ley 25/2013, de 27 de 

diciembre, de impulso de la factura electrónica y creación del registro contable de facturas en el 

Sector Público. 

 

2. Adhesión automática a la plataforma Emprende en 3 prevista en el Acuerdo del Consejo de 

Ministros para impulsar y agilizar los trámites para el inicio de la actividad empresarial de 24 de 

mayo de 2013. 
 

3. Proceder a la sustitución inmediata de, al menos, un 30% de las vigentes autorizaciones y 

licencias de inicio de actividad económica por declaraciones responsables, de acuerdo con lo 

previsto en la Ley 20/2013, de 9 de diciembre, de garantía de la unidad de mercado, y elaborar 

un informe de evaluación de las normas de la entidad local que deben modificarse por resultar 

incompatibles con la Ley 20/2013, de 9 de diciembre, de acuerdo con las directrices fijadas por el 

Consejo para la unidad de mercado.  

 

 



 

Este Ayuntamiento en base al RDL 4/2012 se le concedió un préstamo por importe de 3.021

devolver en un periodo máximo de 10 anualidades con 2 de carencia. El periodo de carencia finaliza 

el 29 de mayo de 2014 y se empezaría amortizar la primera cuota el 29 de agosto de 2014. 

 

En fecha 2 de junio, el Interventor Municipal emitió un informe  con objeto de poder valorar 

adecuadamente la repercusión financiera que representaría la elección de una u otra alternativa, en el 

caso de que el Ayuntamiento decida acogerse a las medidas previstas. 

 

El Regidor de Hacienda, visto los cálculos desarrollados en el informe del interventor y teniendo en 

cuenta la situación financiera y el Plan de Tesorería del Ayuntamiento, propone acogerse a la 

Alternativa A, en la que se amplía el periodo de carencia en 1 año más  (es decir , pasa de 2 a 3), 

manteniéndose el actual período de amortización de 10 años y aplicándole una reducción 

"intermedia" del tipo de interés en unos 131 puntos básicos, a la que se descontará el posible coste 

de la intermediación bancaria por cambio de operativa y contratos. 

 

El préstamo tiene la misma fecha de finalización, si bien ahora la carencia es de 2 años y la 

amortización de 8, y luego la carencia será de 3 años y la amortización de 7. 

 

Visto el dictamen de la Comisión Informativa de Servicios Internos de fecha 6 de junio de 2014. 

 

Marco Jurídico 

 

Resolución de 13 de mayo de 2014, de la Secretaría General de Coordinación  autonómica y Local, 

por la que se da cumplimiento al Acuerdo de la Comisión Delegada del Gobierno para Asuntos 

Económicos, de 24 de abril de 2014, para la modificación de determinadas condiciones financieras de 

las operaciones de endeudamiento suscritas con cargo al mecanismo de financiación para el pago a 

los proveedores de las entidades locales. 

 

 
El Pleno del Ayuntamiento, con 11 votos a favor (grupos municipales: AME-AM; FIC; PP; VX+ i CIU) i 5 
abstenciones (grupo municipal: PSC-PM) acuerda: 

 

1. Acogerse a la Alternativa A de las mejoras de las condiciones financieras de las operaciones de 

endeudamiento suscritas con cargo al mecanismo de financiación para el pago a los proveedores 

de las Entidades Locales: ampliación del período de carencia en un año, pero no la del período de 

amortización, con una reducción intermedia del diferencial aplicable sobre Euribor a 3 meses.  

 

2. Aprobar las siguientes condiciones generales que exige acogerse a la mejora financiera de este 

acuerdo: 

  

 La adhesión automática al Punto general de entrada de facturas electrónicas de la 

Administración General del Estado de acuerdo con lo previsto en la Ley 25/2013, de 27 de 

diciembre, de impulso de la factura electrónica y creación del registro contable de facturas en 

el Sector Público. 

 



 

 Adhesión automática a la plataforma Emprende en 3 prevista en el Acuerdo del Consejo de 

Ministros para impulsar y agilizar los trámites para el inicio de la actividad empresarial de 24 de 

mayo de 2013. (Aprobar el documento de adhesión de los Entes Locales Anexo 1) 

 

 Proceder a la sustitución inmediata de, al menos, un 30% de las vigentes autorizaciones y 

licencias de inicio de actividad económica por declaraciones responsables, de acuerdo con lo 

previsto en la Ley 20/2013, de 9 de diciembre, de garantía de la unidad de mercado, y elaborar 

un informe de evaluación de las normas de la entidad local que deben modificarse por resultar 

incompatibles con la Ley 20/2013, de 9 de diciembre, de acuerdo con las directrices fijadas por 

el Consejo para la unidad de mercado.  

  

3. Ratificar el Plan de Ajuste aprobado en fecha 25 de septiembre de 2013 en todos sus extremos. 

 

Anexo 1 

(página siguiente) 

 

 

DOCUMENTO DE ADHESIÓN DE LOS ENTES LOCALES D.FERRAN PELLICER ROCA, ALCALDE, EN 

REPRESENTACIÓN DEL AYUNTAMIENTO DE MONT-ROIG DEL CAMP, DECLARA: 

 

 

 

Que el Pleno de la Corporación, en su sesión de 11 de junio de 2014, ha acordado, su adhesión a la 

plataforma electrónica «Emprende en 3» de la Secretaría de  Estado de Administraciones Públicas del 

Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas, prevista en el Acuerdo de Consejo de Ministros 

de 24 de mayo de 2013. 

 

En tal sentido, MANIFIESTA: 

 

Que el Pleno que representa conoce y acepta las «Condiciones de Uso» de la plataforma, aprobadas 

por Resolución de 13 de mayo de 2014 de la citada Secretaría de Estado de Administraciones 

Públicas, y en consecuencia: 

 

1. Aceptará y utilizará el Modelo de Declaración Responsable adjunto como Anexo a  

las mencionadas «Condiciones de Uso», de conformidad con las previsiones de las Leyes 12/2012, de 

26 de diciembre, de medidas urgentes de liberalización del comercio y de determinados servicios, así 

como sus sucesivas modificaciones, y/o el modelo de declaración responsable aprobado por la 

normativa autonómica de aplicación, en conformidad a la disposición adicional décima de la citada 

Ley. 

 

2. No solicitará ninguna otra documentación que la mencionada en el apartado anterior de este 

documento, la exigida por la normativa autonómica específica en los  

supuestos de aplicación. 

 



 

3. Adaptar su normativa propia al nuevo marco jurídico establecidos por la Ley 12/2012, a cuyo efecto 

se pondrá a su disposición la Ordenanza Tipo prevista y adoptada de acuerdo con la disposición 

adicional primera número 2 de la misma, así  

como a sus sucesivas modificaciones o a la normativa específica de cada Comunidad  

Autónoma que corresponda. 

 

4. Mantendrá permanentemente actualizada la información a la que se refiere el punto 6 de las 

condiciones de uso de la plataforma, en la sección de adhesiones de la misma. 

 

5. Hará un uso responsable de la plataforma de acuerdo con la normativa de protección de datos de 

carácter personal, especialmente advirtiendo a los usuarios de la citada plataforma de que sus datos 

serán cedidos estrictamente para el trámite de su solicitud salvo manifestación expresa en contrario. 

 

 
El president aixeca la sessió, de la qual cosa, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
  
  
  
  
Octavi Anguera Ortiga Ferran Pellicer Roca 
El Secretari accidental                                    
 


